
lNaziv sjednice: 11. sjednica Upravnoga vijeca Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje 
odraslih 

VRSTA DOKUMENTA 
VRIJEME 

" ODRZAVANJA 
MJESTO ODRZAVANJA 

Agencija za strukovno 

ZAPISNIK 
29. sijecnja 2021. s 

pocetkom u 11 :00 sati 
obrazovanje i obrazovanje 

odraslih, 
Zagreb, Gari6gradska ulica 18 

SJEDN1CU SAZVAO: Ivan Simuni6, predsjednik UV-a 

VRSTA SJEDNICE: 11. sjednica Upravnoga vije6a Agencije za strukovno 
obrazovanje i obrazovanje odraslih 

PREDSJEDATELJ: Ivan Simuni6 

ZAPISNICARKA: Suzana Paponja 

NAZOCNI: 

Ivan Simuni6 Mile Zivci6, prof., ravnatelj 

dr. sc. Marko Kosicek Suzana Paponja, prof., nacelnica Ureda ravnatelja 

dr. sc. Valentina Kirini6 

Andreja Uroi6 Landeki6 

Anita Tomi6 

NISU NAZOCNI: 

Gosp. Ivan Simuni6, predsjednik UV-a, konstatirao je da kvorum postoji te je dao na raspravu 
prijedlog dnevnoga reda: 

1. Usvajanje Zapisnika s 10. (elektronicke) sjednice UV-a ASOO-a 
2. Prijedlog Godisnjega plana rada za 2021. godinu 
3. Razno. 

Upravno vijece je jednogIasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda. 



TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

1. Usvajanje Zapisnika s 10. (elektronicke) sjednice UV-a v

Ivan Simuni6, predsjednik UV-a
ASOO-a 

RASPRAVA Nije bilo rasprave. 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo zapisnik s 10. (elektronicke) sjednice UV
a. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

2. Prijedlog Godisnjega plana rada za 2021. godinu 
Ivan Simuni6, predsjednik UV-a 

i Mile Zivci6, ravnate1j 
RASPRAVA Gosp. Zivcie je dao pregled planiranih poslova u 2021. godini, naglasivsi da je Plan 

postavljen optimisticno i da se nastavljaju aktivnosti zapocete lani iii preklani, ali da sve 
ovisi 0 tomu kakva ee biti epidemioloska situacija. Osvrnuo se na proslogodisnju situaciju 
izazvanu prvo potresom, a potom i pandemijom virusa, kada se to odrazilo i na financijsku 
situaciju i smanjenje sredstava koje je Agencija imala na raspolaganju (rebalans), a sada su, 
vee pri planiranju proracuna, postavljeni limiti. NaceJno se moze dogoditi (ako sve planirane 
aktivnosti budu realizirane) da Agencija ne bude imala dostatnih financijskih sredstava, 
pogotovo na izvorima sa koji se financiraju aktivnosti ESF projekata. MZO je dao obeeanje, 
ako se ovo dogodi, da ee preraspodjelom osigurati sredstva za provedbu projekata .. 
Financiranje ASOO-a dolazi u omjeru 58,43 % iz EU sredstava (iz tehnicke pomoei za 
DEFCO te za II radnika iz projektnih aktivnosti ESF-a), a 41,57 % iz Driavnoga proracuna 

O· 
Gosp. Zivcie je dao pregled planiranih aktivnosti koje su ASOO-u zakonski propisane 
(strucni ispiti, napredovanja, davanje strucnoga misljenja na programe obrazovanja odraslih, 
strucno-pedagoski nadzori) te razvojne aktivnosti - prioritet su sektorski i strukovni 
kurikulumi, a prije njih standardi zanimanja i standardi kvalifikacija; potom strucna 
usavrsavanja (npr. 5. Dani strukovnih nastavnika, Konferencija za ravnatelje, usavrsavanje za 
voditelje obrazovanja odraslih, strucni skupovi za nastavnike); osiguravanje kvalitete i u 
strukovnom obrazovanju i u obrazovanju odraslih, provedba samovrjednovanja Uacanje 
podrske skolama koje ga provode, a u obrazovanju odraslih se planira provesti pilotiranje); 
promocija cjelozivotnoga ucenja; promocija ucenickih kompetencija (odrZavanje DrZavnoga 
natjecanja WSC, koje lani nije odrzano). Za sve aktivnosti su planirane opcije (A, B, C), 
ovisno 0 trenutacnoj epidemioloskoj situaciji. 

Provodi se pet ESF-ovih projekata (uskoro se ocekuje potpisivanje PCU II.) i pet Erasmus+ 

projekata. 

Morat ee se, sukladno novim informacijskim tehnologijama, poboljsati vodenje i odriavanje 
informacijskih sustava (AZUP, e-kvaliteta, Pikaso, e-kvalifikacije, edu.asoo.hr, WSC-SJNAS 

- sredisnji informacijski natjecate1jski sustav). 

Posrednicko tijelo razine 2 - programsko razdoblje 2014-2020. (prati se provedba 185 
ugovora 0 dodjeli bespovratnih sredstava ukupne vrijednosti 3.539.906.213,59 kn) i kontrola 
i provjera, do sada, vise tisuea ZNS-ova (visemil ijunske jayne nabave, ugovori ... ). 

Najavljeno je da ee izmjenama i dopunama Zakona 0 HKO-u Agencija dobiti nove ovlasti, 
odnosno ASOO, u suradnji s AZVO-om, u potpunosti preuzima ovlasti dosadasnjih 
sektorskih vijeea za standarde kvalifikacija koji ulaze u podrucje strukovnog obrazovanja 
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tako sto ce Agencija administrativno upravljati i voditi poslove sektorskih vijeca. Bit ce 
drukciji pristup vrjednovanju SK-ova na nacin da ce ASOO imenovati povjerenstvo za 
procjenu standarda kvalifikacije i na temelju procjene toga povjerenstva se donosi odluka 0 

upisu u Registar HKO-a. Cim zakon stupi na snagu, to ce zahtijevati i odredenu vrstu 
preustrojstva Agencije, odnosno formiranje posebne ustrojstvene jedinice, kao i dodatne 
intervencije u proracun Agencije. 

U najavi je i donosenje novoga Zakona 0 obrazovanje odraslih koji Agenciji donosi nove 
ovlasti u smislu vanjskoga vrjednovanja ustanova za obrazovanje odraslih. 

Gda Uroic Landekic je sugerirala da se u GP uvrsti i suradnja sa SVicarskom, odnosno 
rezultati projekta, vezana uz dual no obrazovanje, odnosno ucenje temeljeno na radu. 

Gosp. Zivcic je napomenuo da je doslo do korekcije iznosa (str. 24.) projekta PCU II, pa 
ce se izmijeniti iznos prije slanja na prethodnu suglasnost MZO-u. 

ZAKLJUCCJ
 

3. Razno 

RASPRAVA 

ZAKLJUCCI 

Upravno vijece je jednoglasno dalo suglasnost da se Godisnji plan rada za 2021. 
uputi MZO-u na suglasnost prije njegova usvajanja na UV-u. 

TOCKA DNEVNOGA REDA
 
UVODNICARIKA
 

Ivan Simuni6, predsjednik UV-a 
i Mile Zivci6, ravnatelj 

Gosp. Zivcic je, sukladno zakljucku s 4. sjednice UV-a, obavijestio UV da je donio Plan
 
nabave za 2021. g. Ovisno 0 tome kako ce se aktivnosti odvijati - sukladno modelima 

bit ce ga, vjerojatno, nuzno mijenjati.
 

Za sljedecu sjednicu pripremit ce se prezentacija vezana uz samovrjednovanje na nacin
 
da se dadne pregled koje informacije skote unose u sustav za samovrjednovanje i kako se
 
sluze tim podatcima da bi uocile svoje prednosti i nedostatke (svoju kvalitetu).
 

Gosp. Zivcic je napomenuo da je u pripremi Izvjesce 0 radu za 2020. godinu i nada se da
 
ce biti spremno za sljedecu sjednicu UV-a.
 

Upravno vijece je primilo na znanje informacije vezane uz Plan nabave za 2021.
 
i Izvjesce 0 radu za 2020. g. i slaze se s predlozenom prezentacijom.
 

Sjednica UV-a je zavrsila u 12:45 sati. 

KLASA: 023-08/19-03/01 
URBROJ: 332-01-00/2-21-22 

Z,Sipisnik sastayjla ( 

.......CJC{ ~ rC 'lAIC]

Suzana Paponja, prof. 

Nadnevak potpisivanja
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